
INTERPELLASJON 

Om interpellasjoner 

til kommunestyret i Indre Fosen 

fra Pensjonistpartiet i Indre Fosen 

I de siste årene er det blitt stadig vanligere med interpellasjoner i 
kommunestyret. 

Kanskje er det på grunn av at det er vanskelig å bli hørt i 
henvendelse til politisk ledelse. 

Om dette er god måte å framføre saker på, er noe usikkert. 

I de fleste tilfellene kommer ordfører med runde formuleringer i sine 
svar. Og sjelden blir saken fulgt opp, man får ikke vite mer om emnet 

som er tatt opp, og som ordfører har brukt mye flid på å spare på. 

Dersom vi skal fortsette med dette, bør vi om at vi  etter en tid får 
greie på hva som har skjedd i de sakene som er interpellert. Ellers er 

dette av liten verdi. 

PP vil fremme at kommunestyret setter av en halv time til 
SPØRRETIME, på hvert kommunestyremøte. 

Og at ordfører referer i påfølgende møte hva som har skjedd med de 
stilte spørsmålene. 

Det åpnes ikke for debatt. 

1. Vil ordfører vurdere å innføre  spørretime i 
kommunestyremøtene i Indre Fosen? 

Pensjonistpartiet 

 

Harald Fagervold 

Leder


